
AKCIJSKO POVEZOVANJE V ZVEZI KOMUNISTOV

Marsikaj zmoremo, če prav zastavimo
V procesu utrjevanja našega nadaljnjega družbe-

nega razvoja, katerega izhodišče je dolgoročni pro-
gram gospodarske stabilizacije in nadalfnji razvoj sa-
moupravf/an/a, /e za zvezo komun/stov posebe/ po-
membno, kako se usposobitl In tudi organizacijsko
prllagoditi za enotno dejavnost in aktivnost. Po 9.
kongresu Zveze komunistov Slovenije smo v občinski
organlzadji dosegll nekatere pomembne premike v
organlzacifski /n kadrovski krepitvi organizacij zveze
komunlstov. Tako so komunisti v 31 delovnih organl-
zacljah In delovnih skupnostih oblikovali stalne akdj-
ske konference. V vseh krajevnih skupnostih so OO
ZK obllkovale svete ZK.

V tem obdobju so se komu-
nisti v SOZD in delovnih or-
ganizacijah sestali na več kot
20 problemskih konferencah.
Obiskali smo RTV Ljubljana,
kjer so ustanovili stalno akcij-
sko konferenco v marcu 1983.
O njihovem delovanju je spre-
govoril Janko Saradjen, pred-
sednik predsedstva stalne ak-
cijske konference.

»Na RTV Ljubljana deluje v
17 osnovnih organizacijah
prek 700 komunistov, kar je
več kot čertina vseh zaposle-
nih. od tega je 14 osnovnih
organizacij v Ljubljani, 2 sta v
Kopru in dve v Mariboru. Ko-
munisti na RTV smo pozdra-
vili statutarno možnost pove-
zovanja komunistov v stalne
akcijske konference, saj smo
že dolgo razmišljali o tem, na
kakšen način bi učinkoviteje
povezovali skupne akcije,« je
dejal Janko Saradjen. Z usta-
novitvijo akcijske konference
kot stalne oblike idejnopoli-
tičnega delovanja snovnih or-
ganizacij ZK so predvsem
presegli zaprtost osnovnih or-
ganizacij ZK, njihovo slabo
povezanost, predvsem pa so
dosegli hitrejše usklajevanje
interesov in poenotenje mne-
nja.komunistov o posameznih
problemih.

Prvo vprašanje, ki so se ga
lotili na akcijski konferenci,
je bilo namenjeno ugotavlja-
nju možnošti za večji izvoz in
devizni dotok. Mnenje neka-
terih komunistov, da ta tema
za posamezne tozde ni po-
membna, je bilo v celoti pre-
seženo, saj so po številnih
analizah ugotovili, da praktič-
no lahko vsak tozd vpliva na
devizni dotok; od prodaje
programov do izrnenjave stro-
kovnega znanja delavcev
RTV predvsem z deželami v
razvoju. Stališča akcijske
konference je v celoti sprejel
tudi centrahii delavski svet,
njihov glavni poudarek pa je
na dolgoročnem načrtovanju
in celoviti ponudbi naše RTV
na področju izvoza. V obeh
tozdih TV in na radlu deluje
več osnovnih organizacij.
Ustanovili so tudi dve poseb-
ni akcijski konferenci, kjer
obravnavajo konkretne pro
bleme in vprašanja s svojega
področja. Tako so na pobudo
osnovnih organizacij na ra-
diu, kjer jih pesti velika fluk-
tuacija, posvetili v njihovi
stalni akcijski konferenci naj-
več pozornosti kadrovski pro-
blematiki. Stalna akcijska
konferenca na TV pa se je naj-
prej lotila področja nagrajeva-

nja po delu.
« V teh dneh se intenzivno
pripravljajo tudi na razpravo,
ki bo hkrati odziv na 6. sejo
CK ZKS o organiziranju in
delovanju ZK y sredstvih jav-
nega obveščanja. Na podlagi
poročil vseh osnovnih organi-
zacij ZK na RTV v minulem
dveletnem obdobju si bodo
prizadevali poiskati obliko'
večjega vpliva osnovnih orga-
nizacij ZK na programske in
poslovne odločitve, kar je v
ustanovi posebnega družbe-
nega pomena še posebej po-
membno.

»Stalna akcijska konferen-
ca kot oblika dela se je na
RTV pokazala kot zelo korist-
na, saj je močno vzpodbudila
delovanje vseh osnovnih or-
ganizacij, tudi tistih, v katerih
je delo pred tem skoraj zamr-
lo. Marsikje smo že presegli
miselnost, da nekaterih stvari
preprosto ne moremo doseči,
pa najsibo y medsebojnih
odnosih ali pri gospodarjenju.
S poenoteniem akcij smo re-
snično mnogo bolj učinkoviti.
Pri tem pa smo pozorni na to,
da z delovanjem akcijskih
konferenc ne bi zmanjševali
vloge osnovnih organizacij.
Prav nasprotno: osnovne or-
ganizacije so sprožile pobudo,
da se poenotijo številna skup-
na pereča vprašanja, kot so
kadrovska politika, nagraje-
vanje po delu, načrtovanje in
še mnoga druga, hkrati pa je
to metoda dela, kjer tudi v
osnovnih organizacijah kon-
kretizirajo akcije in naloge,«
je dejal Janko Saradjen, ko je
ocenjeval metodo dela, ki je
že uspešno uveljavljena tako
na RTV Ljubljana kakor tudi
v številnih drugih delovnih
organizacijah. Lučka Špat


